
 2023  נובמבר- דו"ח פגישת שליחים בועדה מחוזית

 

 2.11.23 תאריך הפגישה

יו"ר ועדת משרד, יו"רשני  אן איי, סגן    יתויו"ר  ניתסג נוכחים מחוזי,  ועדת כנס,    יתושליח 

שליח אזור מרכז,  , ,יו"ר ועדת פיתוח חברותא, יו"ר ועדת תרגום, ,סגן וגזבר אן איי

שליח אזור  שליח אזור ירושלים,  ,ועדת מל"צ,    יתיו"ר ועדת ספרות, יו"ר,יו"ר מב"ס,  

אזור דוברי    שליחשליח אזור דוברי רוסית,    מזכירה.צפון,   אזור און ליין,שליח 

 .אנגלית

הרחבות שלא צוינו 

 בדו"ח החודשי

תת וועדת כנס החליטו לוותר על הכנס השנה  -עדת צפוןו • שליחים  פגישת 

צריך להערך השנה,עקב המצב הבטחוני    בנצרת,שהיה 

בתל • אביב גן דבורה שישי   -יו"ר דוברי אנגלית, הקבוצות הפרונטליות 

 .בערב

בפעם  -  אזור מרכזשליח   • של  בנושא מב"ס דברנו  תמלול  הקודמת,בקשנו 

הגדרת התפקיד של המתאם  הפגישה,לגבי 

מל"צ  • נושאים לדיון יו"ר  אלף   5.000רוצים להמשיך את הקמפיין יש תקציב במל"צ  -מיכל 

 שקל לחודש  800שקל לטובת הקמפיין+מע"מ  

 .מרווחי הכנס  10%מעבר ל  EDM ל  את התרומה    לשקול להגדיל •

 החלטות שהתקבלו

 

הסכמה מכול החברים לגביי הקמפיין-החלטה •  של מל"צ. אישור 

תעביר מדי שנה לפחות   • מרווחי הכנס המחוזי כתמיכה    10%וש"מ 

של אנ ו/או לשרות העולמי  שנה לאחר הכנס המחוזי  -לאי.די.אם  איי.בכל 

את התרומה מעבר ל  באם ניתן להגדיל    10%תישקל מחדש האפשרות 

 מרווחי הכנס

לדיון נושאים 

לפגישה 

הבאה/נושאים  

 נוספים/הודעות

עזרה  יו"ר ספרות • צריך  שאיזור  מינימום  שצריך להיות  מעלה הצעה לדיון 

זה לא צריך את   10,000עד  בקופה אפשרי לעזור ומעל סכום  שיש  אלף 

תומכים  ההנחה זו דעתי.יש 

מב"יו • בכנס המחוזי יהיה בהובלת    -"סר  של האסירים  מציע שהפגישה 

ושהם יהיו אחראים על התוכן כגון   התוכנית בכנסמב"ס מחוז במקום ועדת  

תומך.להצעה  .הבאת דוברים.יש 

תיעשה בתיאום איתם   -יו"ר מב"ס  • מב"ס מחוז מציעים שמכירת הספרות 

  לשם הגברת הפעילות מול שב"ס. יש תומכים להצעה

 הפגישה הסתיימה בתפילת השלווה

..................................................................................... 

 בשרות אוהב

 משרד ועדת
..................................................................................... 

 



 


